

RESUM REUNIÓ TAULA BARRIS BAIXA DENSITAT I DISSEMINATS

5 de juliol de 2022 a les 18.00 h. Centre Cívic President Macià

Assistents:

Anna M^a Rodríguez Vargas . AV habitatges del MOPU (D2)

Elisabeth García Prados. AV habitatges del MOPU (D2)

Raúl Jiménez . AV Can Palet de Vista Alegre (D4)

Isabel Prieto Paredes. AV Les Martines (D4)

Encarna Hervías. AV Les Martines (D4)

Xavier Carrobé Capella . AP Vista Alegre (D4)

Joana Egea González. AV Can Gonteres (D5)

M^a José González Osuna. AV Can Parellada per la Unitat del Nostre Barri (D7)

Jose Luis Charles Gracia. AV Font de l'Espardenyera (D6)

Mónica Redolat. AV Font de l'Espardenyera (D6)

Rafael Carreras Guillén. Els Pinetons (D5)

Rafael Resina. AVV Les Carbonelles (D4)

Excusats:

Jennifer Sánchez Hernández. AV El Molinot (D5)

Jaume Carreres. AV El Molinot (D5)

Cristina Fernández Gibert . AP Bon Aire Residencial (D5)

Angel Moreno López. AV Torres Can Parellada (D7)

Mercè Martí Arolas. APV de Les Fonts (D7)

Francisco Contreras. APV Les Fonts (D7)

Eloi Carbonell. Can Carbonell (D5)

Gabriel Zafra Calero. Nova Associació de Veïns de Can Parellada (D7)

Representants de l'Equip de Govern:

Noel Duque Alarcón, Regidor/a d'Estructura Territorial, Districtes i Equipaments que n'exercirà la Presidència, i regidor del Districte 6.

Núria Marín Garcia, Regidora Districte 2.

Patricia Reche, Regidora de Via pública, Protecció Civil i Seguretat, regidora Districte 5

Josefina Merino, Presidenta Consell Municipal Districte 7

Representants tècnics municipals:

Roser Ortega Aldea, Coordinadora Districte 2.

M.^a Ángeles Bejarano Trujillo, Coordinadora Districte 4.

Isabel Fernández Lázaro, Coordinadora Districte 5.

Eva Gou Quintana, Coordinadora Districte 6.

Antònia Fernández Pérez, Coordinadora Districte 7.

Miquel Pérez Almudaina, Director de l'àrea d'Estructura Territorial i Atenció Ciutadana

Cristina Álvarez Guerrero, Cap del Servei de Coordinació de Districtes

Josefina Fernández, Directora de serveis de via pública i policia municipal

Antonio Flores, Intendent major de Policia Municipal

Susi López Directora del servei de Mobilitat

Andrés Montoya, Coordinació de Districtes

ORDRE DEL DIA

- 1- Aprovació de l'acta de l'anterior sessió.
- 2- Informació sobre els temes de Seguretat i Protecció Civil
- 3- Explicacions de taxi a demanda.
- 4- Torn obert de preguntes

Desenvolupament de la sessió:

1.- Aprovació de l'acta anterior.

El president de la Taula dóna la benvinguda als participants i passa al primer punt de l'ordre del dia on s'aprova l'acta de la sessió anterior del 2 de març del 2022.

La presidència presenta a la Sra. Patricia Reche Martínez, Regidora de Via pública, Protecció Civil i Seguretat.

Pren la paraula la Sra. Fina Fernández directora de serveis de via pública i policia municipal i recorda en referència a les càmeres de seguretat, que l'empresa que s'havia de fer càrrec en un primer moment va fer fallida i que es haver d'adjudicar una altra vegada i que això ha ocasionat molt de retard. En aquest moment s'està treballant en un comissió per crear una plataforma per a que altres serveis puguin fer ús de les imatges de les càmeres que hi ha a la ciutat i no hi hagi buits legals a l'hora de sancionar. La setmana vinent, la part tecnològica d'aquesta plataforma ja estaria desenvolupada i esperem que a finals de juliol el projecte pugui sortir a licitació pública la implementació de les càmeres de seguretat als barris disseminats.

Pren la paraula la Sra. Isabel Prieto i comenta que la situació al carrer del Mas de Canet continua sent complicada i demana més presència policial tal i com es va acordar.

Respon la Sra. Fina Fernández que s'estan fent de manera aleatòria controls en aquest carrer.

Pren la paraula l'Intendent Antoni Flores i explica que les càmeres del carrer Mas del Canet, que és un carrer on només pot accedir el veïnat, reconeixen els cotxes que no estan registrats com a veïns i tal i com es fa amb les càmeres de la Rambla d'Ègara, es sancionerà directament. Informa que s'instal·larà un radar-càmera. Afegeix que es pren nota per augmentar la presència policial.

Pren la paraula el Sr. Raúl Jiménez i pregunta quan de temps trigarà la licitació.

Respon la Sra. Fina Fernández i diu que espera que pugui estar adjudicat a finals del 2022 i que l'obra civil es farà l'any 2023.

Pren la paraula el Sr. Rafael Resina i diu que aquest és un tema que fa molt de temps que es reclama i pregunta si els punts on s'instal·laran ja estan decidits.

Respon la Sra Fina Fernández que sí, que el projecte ja ho contempla.

Pren la paraula la Sra. Maria Jose González i en referència a les càmeres a Can Parellada, comenta que tenen molts problemes de botellots a les places, diu que en una reunió del Consell de Districte es va dir que les càmeres estarien enfocades a l'Avinguda del Vallès i no hi ha presència policial. Pregunta si es contempla d'alguna manera la vigilància d'aquests punts.

Pren la paraula el l'Intendent Antoni Flores i explica que les càmeres el que fan es perimetrar l'entorn de manera que es controli totes les entrades i sortides de Can Parellada i reconeix que la policia ha de passar per les nits i de fet el mes de juliol es manté un torn de nit especialment els

caps de setmana per donar cobertura a les demandes dels ciutadans i ciutadanes de la ciutat. El conjunt de les càmeres i les patrulles ens han de permetre millorar tots aquests temes.

Pren de nou la paraula la Sra. Maria José González i diu que a la plaça Joan Santamaria hi ha un grup a plena llum de dia amb caixes de cerveses i que el cotxe patrulla passa per l'Avinguda del Vallès per anar a altres barris i no s'atura i torna a demanar més presència policial.

Pren la paraula el Sr. Jose Luis Charles i considera que ha estat una manca de decisió política i de voluntat de fer-ho i comenta que l'any vinent hi ha eleccions i potser ens trobem amb un govern diferent.

Pren la paraula la Sra. Patrícia Reche i destaca que aquesta intervenció i aquest projecte no és només un benefici per al barri disseminats sinó que suposa una millora pels serveis de seguretat.

Pren la paraula la Sra. Mònica Redolat i demana informació sobre el projecte i els punts on s'instal·laran les càmeres.

Pren la paraula la Sra. Maria José González i comenta que en el seu moment es va acordar que si es podien comprar deu càmeres, aquestes es repartirien entre els barris disseminats, ningú té la culpa de que un barri tingui cinc entrades i un altre tres. Per altra banda es va acordar que es parlaria amb les associacions de veïns la ubicació d'aquestes càmeres.

Pren la paraula la Sra. Isabel Prieto i en la mateixa línia de la intervenció anterior demana que les associacions de veïns participin de forma activa on s'han d'instal·lar les càmeres.

Pren la paraula el Sr. Miquel Pérez i diu que efectivament, no pas el tema tecnològic, però si hi ha algun element que es pugui ajustar, aquesta taula de participació ha de tenir aquest espai mínim per poder acabar-ho d'ajustar.

Pren la paraula la Sra. Fina Fernández i afegeix que moltes vegades encara que tinguem la percepció d'on ens interessa que hi hagi la càmera, hem de tenir en compte possibilitat d'instal·lar-la allà i tots aquest aspectes s'han de tenir i s'han tingut en compte.

Pren la paraula la Sra. Patrícia Reche i diu que es poden fer reunions i veure si hi ha molta reticència en d'ubicació d'alguna càmera podem mirar que es pot fer al respecte.

Pren la paraula l'Intendent Antonio Flores i posa de manifest que les càmeres que s'instal·laran no van destinades als punts conflictius si no als accessos als barris disseminats i els accessos són els que són.

Pren la paraula el Sr. Noel Duque i comenta que es treballarà de forma específica el tema de les càmeres per a què el veïnat pugui saber la distribució que hi haurà i que a la vegada pugui decidir.

En el següent punt de l'Ordre del dia, la presidència cedeix la paraula a la Sra. Susi López que explica que el 19 de setembre es posarà en marxa el servei de transport de taxi a demanda pel barri de Les Martines amb una aplicació específica o per telèfon. Quedarà molt clar el punt de

parada. En referència al pagament es farà com a l'autobús amb el pagament del bitllet senzill digital intentant minimitzar el pagament en efectiu.

En referència a la dinamització, el Sr. Noel Duque informa que no es seguirà amb el fora trastos i que es faran 7 rutes proposades pel Grup de Treball de dinamització i es farà una reunió de treball per prioritzar-les i així poder realitzar-les totes entre aquest any i el 2023.

També informa que el llibre d'entitats dels barris de Can Parellada i Les Fonts es finalitzarà al setembre i que es farà una petita edició en suport paper i es farà difusió via xarxes.

Pren la paraula el Sr. Raúl Jiménez i pregunta si han faltat diners per l'edició d'aquest llibre i si es posaran diners de la dinamització de la taula.

Respon la Sra. Toñi Fernández i diu que aquests barris no van fer el fora trastos ni activitats. Aquesta proposta ve de l'any anterior que la nostra proposta va ser fer el llibre i ho estem acabant de fer ara i està dintre del pressupost de dinamització.

Pren la paraula el Sr. Noel Duque i diu que si s'ha de fer una comissió mitjançant el grup de participació i organització per decidir quins barris i quins districtes han d'estar en aquesta taula s'ha de discutir en un altre marc, no per un projecte de dinamització.

Pren la paraula el Sr. Jose Luis Charles i diu que la constitució ja va llegir una nota on demanava per què el Districte 7 estava a la taula.

Pren la paraula la Sra. Maria José i diu que el Districte 7 està format per dos barris que tenen els mateixos problemes de comunicació i altres temes que comparteixen amb els disseminats.

Pren la paraula la Sra. Anna M. Vargas i informa que el dia 16 de juliol s'inaugurarà el carrer de la Pedra Blanca als pisos del MOPU.

Pren la paraula el Sr. Raül Jiménez i diu que espera que s'avanci més en temes que portem molts anys treballant

5 de juliol de 2022